



## 《九龍城藝術節@西九》義工招募

1a 空間將於 2019 年 2 月 23 及 24 日假西九文化區藝術公園舉辦《九龍城藝術節@西九》，現正招募擁有不同專長，對當代藝術或歷史文化有興趣的你加入我們的義工團隊。

### 活動簡介會

日期：2019 年 2 月 15 日（星期五）

時間：下午 6 時至 8 時

地點：1a 空間（香港九龍土瓜灣馬頭角道 63 號牛棚藝術村 14 號）

### 《九龍城藝術節@西九》

日期：2019 年 2 月 23 至 24 日（星期六及日）

時間：上午 11 時至下午 6 時

地點：西九文化區藝術公園

### 活動檢討會

日期：2019 年 3 月 1 日（星期五）

時間：下午 6 時至 8 時

地點：1a 空間（香港九龍土瓜灣馬頭角道 63 號牛棚藝術村 14 號）

-----  
報名條件：

- 18 歲或以上
- 對當代藝術或歷史文化有興趣
- 熱情、工作認真、守時及具責任感
- 必須出席 2019 年 2 月 15 日下午 6 時至 8 時的活動簡介會
- 必須出席 2019 年 2 月 23 日至 24 日兩天的活動（上午 11 時至下午 6 時）
- 必須出席 2019 年 3 月 1 日下午 6 時至 8 時的活動檢討會

### 義務工作性質：

- 協助團隊執行工作，包括活動籌備、協調和管理等
- 與藝術家深入交流，協助安裝、管理及拆除展品
- 與不同持份者交流，深入認識及推廣本地歷史與文化

Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kln. H.K.

T (852)2334 1906

F (852) 2529 0072

E [info@oneaspace.org.hk](mailto:info@oneaspace.org.hk)



備注：為答謝義工在活動的幫忙，成功獲選的義工將可優先參與 1a 空間舉辦之活動或獲得指定折扣優惠，包括：

- 優先參與 1a 空間活動（包括策展人/藝術家導賞團、座談會、工作坊等）
- 免費參與由 1a 空間提供，於巴塞爾藝術展香港展會進行的藝展導賞團
- 參與香港藝術評論人培育計劃折扣優惠
- 其他收費活動折扣優惠

報名連結：<https://goo.gl/forms/2BquzYDnvFS4DZDi2>

報名截止日期：2019 年 1 月 25 日（星期五）

更多有關《九龍城藝術節@西九》的資訊：

<https://www.facebook.com/events/2407668592594928/>

### 有關 1a 空間

1a 空間自 1998 成立，由一群香港藝術工作者發起及組成，是一個非牟利的視覺藝術組織，目標為推動香港及國際當代視藝的創作及探討。經過多年來的努力，1a 空間已發展成香港主要的當代視覺藝術機構之一。迄今，1a 空間已製作及策劃超過一百個展覽和活動，當中包括國際交流、文化節、社區互動藝術、藝術教育、藝術賞析、藝術評論和出版。1a 空間的營運資金主要來自資助及捐獻，部份行政費用來自香港藝術發展局資助。

網站：<http://www.oneaspace.org.hk/>



## **Kowloon City Art Festival @ West Kowloon Volunteer Recruitment**

1a space is going to organize the "Kowloon City Art Festival @ West Kowloon" on 23-24 February 2019 at the Art Park of West Kowloon Cultural District. We are now recruiting volunteers with different expertise who are interested in contemporary art and culture to join our working team.

### Briefing Session

Date: 15 February 2019 (Sunday)

Time: 6PM - 8PM

Venue: 1a space (Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kowloon, Hong Kong)

### 《Kowloon City Art Festival @ West Kowloon》

Date: 23-24 February 2019 (Saturday & Sunday)

Time: 11AM - 6PM

Venue: Art Park, West Kowloon Cultural District

### Post-event Evaluation Session

Date: 1 March 2019 (Friday)

Time: 6PM - 8PM

Venue: 1a space (Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kowloon, Hong Kong)

-----  
We are looking for volunteers:

- age 18 or above
- with strong interest in contemporary art, local history and culture
- passionate, earnest, punctual and responsible
- available for the Briefing Session (5 February 2019, 6PM - 8PM)
- available for the two-day festival (23-24 February 2019, 11AM - 6PM)
- available for the Post-event Evaluation Session (1 March 2019, 6PM - 8PM)

### Job Nature:

- work closely with the team members of 1a space to assist event preparation, coordination and management etc.

Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kln. H.K.

T (852)2334 1906

F (852) 2529 0072

E [info@oneaspace.org.hk](mailto:info@oneaspace.org.hk)



- assist artists with artworks installation, management and dismantling
- interact with different stakeholders to promote local history and culture

Remarks: As a token of thanks, volunteers are able to enjoy pre-registration or special discount of 1a space's event. For example:

- pre-registration of 1a space's events (such as Curator/Artist-led guided tour, Symposium and Workshops)
- free guided tour offered by 1a space at Art Basel's show in Hong Kong
- Discount on participating Hong Kong Art Critics Nurturing Programme
- Discount on Charged event

Registration Now: <https://goo.gl/forms/2BquzYDnvFS4DZDi2>

Application Deadline: 25 January 2019 (Friday)

To know more about “Kowloon City Art Festival@West Kowloon”:

<https://www.facebook.com/events/2407668592594928/>

### **About 1a space**

1a space, founded in 1998, is an independent, non-profit making contemporary visual art organization and art venue founded by a collective of Hong Kong artworkers.

It moved from its original location an old government warehouse at Oil Street, North Point, to the current location at Cattle Depot in 2002. 1a space aims to promote the making, experimentation, exchange and dissemination of contemporary art both in Hong Kong and in the international arena.

Over nearly two decades, 1a space has developed into one of Hong Kong's leading contemporary art organizations. It has produced more than 140 exhibitions and activities, and has been active in international exchanges, cultural festivals, participatory community art, as well as art education and publication. The operation funding of 1a space has been supported by the grants and donations, while its administration cost is partially supported by the Hong Kong Arts Development Council.

Website: <http://www.oneaspace.org.hk/>

Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kln. H.K.

T (852)2334 1906

F (852) 2529 0072

E [info@oneaspace.org.hk](mailto:info@oneaspace.org.hk)



Unit 14, Cattle Depot Artist Village, 63 Ma Tau Kok Road, To Kwa Wan, Kln. H.K.

T (852)2334 1906

F (852) 2529 0072

E [info@oneaspace.org.hk](mailto:info@oneaspace.org.hk)